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Møde 4/23   Tirsdag den 19. september 2023 kl. 17.00 – 19:00 

Mødested: Vedbæk havn, havnekontoret 

    

Tilstede: Jesper W. Andersen (JA), Jens Ive (JI), Søren Holmark (SH), Ida Bogason 

(IB), Ann Sofie Orth (AO), Kristine Thrane (KT), John Ostrowski (JO), Erik Henriksen 

(EH) 

Havnekontoret: Lars Olsen (LO), havnefoged & Bettina Hald (BHL), medreferent 

 

Gæst: Jørgen Vinding, (JV) repræsentantskabet og Bjerne Clausen (BC) formand 

Vedbæk sejlklub   

 

 

1. Velkommen og program 

 

IB bød velkommen og introducerede BHL 

 

2. Parkering 
 
JV fra repræsentantskabet og formand for Vedbæk sejlklub, Bjerne Clausen 
præsenterede resultatet af arbejdsgruppens brugerundersøgelse af parkering på havnen. 
JV redegjorde for undersøgelsens baggrund og resultater, og at der er utilfredshed med 
parkeringsforholdene på stranddage. 
BC beskrev, at inddragelsen af havnens klubber & foreninger viser, at der er problemer 
med parkeringen. Samtlige afdelinger i sejlklubben er påvirket, som ud over klubbernes 
medlemmer også tæller forældre til optimisternes arrangementer.  
Parkeringssituationen blev herefter drøftet grundigt med mange forskellige input. JI 
oplyste, at der tillige ligger historiske forhold i havneplanen. AO pointerede, at 
diskussionen illustrerede den vanskelige balance at foretage ændringer på det 
eksisterende pladsareal, eftersom forfordeling af nogle vil medføre en øget utilfredshed 
hos andre.  
JV oplyste, at mange interessenter er påvirket, og det blev besluttet at nedsætte en 
arbejdsgruppe bestående af JV, BJ, LO og SH (tovholder).  
 

3. Udvikling af Vedbæk Havn 
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IB fremhævede fondens formål som retningssættende ift. prioriteringer, men også det 
vigtige i at der skal være mulighed for at tilbyde mad og skabe stemning på havnen. 

IB redegjorde i den forbindelse for situationen med havnens bygninger. Baggrunden for 
lukningen af Nautilus er, at Jan Sømod har valgt at lukke restauranten, og med en 40 år 
gammel bygning er et større renoveringsprojekt nødvendigt. Der var diskussion om 
diverse muligheder, og IB & JI oplyste, at der grundigt er undersøgt udbud af forpagtere, 
og at der er dialoger i gang. Bestyrelsen ønskede konkrete konceptforslag fra potentielle 
forpagter/lejer fremlagt for bestyrelsen, forud for valg af fremtidig samarbejdspartner.  

SH oplyste, at sejlerne ønsker mad som fx take-away retter. JA fremhævede prioritering af 
is/mad i bygningen ”Provianten”.  

 

 

4. Bestyrelsesorientering 
 
JA orienterede om status fra advokaten på H50 sagen. Møde afholdes med advokaten 
inden næste bestyrelsesmøde. 
 

  

5. Orientering fra havnefogeden 
 
LO orienterede om følgende:  

• Nyt økonomisystem(e-conomics).  

• NHL Data er ny It-leverandør på infrastruktur og har optimeret og forbedret det 
eksisterende set-up markant. MAKS havneadministration-systemet bruges fortsat. 

• El & gas aftale udløber ulitmo 2023. Havnekontoret har møder med 3 udbydere og 
afventer tilbud. Havnekontoret kommer herefter med forslag til bestyrelsen. SH 
foreslog info til klubberne om evt. højere energipriser, og fx termostater mv. i 
Sejlklubben.  

• Der foretages løbende vedligehold på havnen og ny bad- og toiletbygning 
planlægges i den nordlige del af havnen 

• Rengøringsudbud: efter gennemgang af de indhentede tilbud vil 
Forretningsudvalget tage beslutning herom.   

 

6. Eventuelt 
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SH orienterede om at forsikringsdækning har været vurderet og det ikke er 
hensigtsmæssigt at fastlåse formuleringer for potentielle enkeltsituationer, og foreslog 
kommunikation til bådejere om hvad der forventes. Flere forsikringstilbud indhentes via 
mægler.  
SH spurgte til økonomi og IB oplyste, at havnens økonomi ligger på niveau med sidste år 
på dette tidspunkt. Endvidere er næste bestyrelsesmøde allokeret til økonomi med dels 
årets forventede resultat samt budget for 2024. 
IB oplyste, at Pernille er sygemeldt indtil hun går på barsel. 
SH oplyste, at Thomas Tuxen (surf afdelingen) ønsker mere plads og IB nævnte at der pt 
ikke er mulighed herfor, men at hun har kendskab til ønsket. Klubberne opfordres til at tale 
sammen om eventuelle muligheder for at optimere pladsanvendelsen. 
Der blev spurgt, om der har været klager over en enkelt båd i havnen i forhold til larm og 
støj. LO oplyste, at ordensreglementet i et enkelt tilfælde er blevet indskærpet.   
.   

 
 

 

Fremtidige møder 

23. november 2023 kl. 17 med efterfølgende middag. 

 
                      

   

 

  

  

Mødet hævet kl. 19:00.  

 


